



加强口腔疾病与全身系统性疾病关系的研究

张震康*

北京大学口腔医学院,北京 100081

Strengthen Research on the Relationship between Oral Diseases and Systemic Diseases

ZHANG Zhen-kang*

Peking University School of Stomatology, Beijing 100081, China

摘要

参考文献

相关文章

Download: [PDF \(797KB\)](#) | [HTML 0KB](#) | Export: [BibTeX](#) or [EndNote \(RIS\)](#) | [Supporting Info](#)

摘要 牙周炎与冠心病、糖尿病、早产低出生体重儿、胃炎等全身系统性疾病存在某种联系,应当加强口腔疾病与全身系统性疾病关联的研究。

关键词: [口腔疾病](#) [全身系统性疾病](#) [感染](#)

Abstract: Literatures have demonstrated the association between oral diseases and systemic diseases. For example, periodontitis is associated with coronary heart disease, diabetes, preterm low birth weight, and gastritis. Therefore, more relevant research on the relationship between oral diseases and systemic diseases should be carried out.

Keywords: [oral diseases](#) [systemic diseases](#) [infections](#)

Received 2010-01-19; published 2010-09-10

About author: 010-62166618, y5w22w@sina.com

引用本文:

张震康. 加强口腔疾病与全身系统性疾病关系的研究[J]. 中国医学科学院学报, 2010, V32(3): 245-248

ZHANG Zhen-kang. Strengthen Research on the Relationship between Oral Diseases and Systemic Diseases[J]. CAMS, 2010, V32(3): 245-248

链接本文:

http://www.actacams.com/Jwk_yxkxy/CN/10.3881/j.issn.1000-503X.2010.03.001 或
http://www.actacams.com/Jwk_yxkxy/CN/Y2010/V32/I3/245

Service

- ▶ [把本文推荐给朋友](#)
- ▶ [加入我的书架](#)
- ▶ [加入引用管理器](#)
- ▶ [Email Alert](#)
- ▶ [RSS](#)

作者相关文章

- ▶ [张震康](#)